

ရှင်ယောဟန်သြဝါဒစာ ပထမစောင်

1 ငါတို့သည် အသက်ကိုပေး၍ ရှေးဦးစွာက ပင်ရှိသော နှုတ်ကပတ်တော်အကြောင်းကို ရေးသား၏။

ငါတို့သည် ထိုနှုတ်ကပတ်တော်ကို ကိုယ် တိုင်ကြား၍ ကိုယ်မျက်စိနှင့်မြင်၏။ ငါတို့သည် ထိုနှုတ်ကပတ်တော်ကို စေ့စေ့ကြည့်ရှု၍ ကိုယ်လက်နှင့် တို့ထိ၏။

² ထိုအသက်ကို ငါတို့အား ပြသထား၏။ ငါတို့သည် ထိုအသက်ကိုမြင်ခဲ့ပြီး သက်သေအထောက်အထားကိုလည်း ပေးထား၏။ ခမည်းတော်နှင့်အတူရှိ၍ ငါတို့အား ပြသထားသော ထိုထာဝရအသက်အကြောင်းကို ငါတို့သည် သင်တို့အား ဟောပြော၏။ ³ ယခုတွင် ငါတို့သည် ကြားရမြင်ရသောအရာများအကြောင်းကို သင်တို့အားပြော၏။ အဘယ်ကြောင့်နည်း ဟူမူကား၊ သင်တို့သည် ငါတို့နှင့်အတူ မိတ်သဟာယဖွဲ့ရန် ငါတို့အလိုရှိသောကြောင့် ဖြစ်၏။ ငါတို့၏အတူတကွ မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်းသည် ခမည်းတော် ဘုရားသခင်နှင့် မိမိ၏သားတော် ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ဖြစ်၏။ ⁴ သင်တို့သည် ငါတို့နှင့်အတူ စုံလင်စွာဝမ်းမြောက်စေခြင်းငှါ ဤအရာများကို ငါတို့သည် ရေးလိုက်ကြ၏။

ဘုရားသခင်သည် ငါတို့၏အပြစ်များကို ခွင့်လွှတ်တော်မူ၏

⁵ ထို့နောက် ဤအရာသည် ထိုနှုတ်ကပတ်တော်ထံ၌ ငါတို့သည်ကြားရ၍ သင်တို့အား

ဟောပြောသောတရားစကားဖြစ်၏။ ထိုသတင်းစကားဟူမူကား၊ ဘုရားသခင်သည် အလင်းဖြစ်တော်မူ၍ ဘုရားသခင်၌ မှောင်မိုက်အလျှင်းမရှိ။ ⁶ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် မိတ်သဟာယဖွဲ့ပြီးဟုဆိုလျက်ပင် မှောင်မိုက်၌ ကျင်လည်လျှင် ငါတို့သည် သမ္မာတရားကိုမကျင့်၊ မုသာသုံးသောသူများ ဖြစ်ကြ၏။ ⁷ ဘုရားသခင်သည် အလင်းထဲ၌ရှိတော်မူသကဲ့သို့ ငါတို့သည် အလင်း၌အသက်ရှင်နေလျှင် အချင်းချင်း မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်းရှိကြ၏။ ငါတို့သည် ထိုအလင်းထဲတွင် အသက်ရှင်လျှင် ယေရှု၏အသွေးတော်သည် ငါတို့၏အပြစ်ရှိသမျှကို ဆေးကြောတော်မူ၏။ ယေရှုသည် ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်၏။

⁸ ကိုယ်အပြစ်မရှိဟု ဆိုလျှင် ကိုယ်ကိုကိုယ် လှည့်ပြားခြင်းဖြစ်ပြီး သမ္မာတရားသည် ငါတို့၌ မရှိ။ ⁹ သို့သော်လည်း ကိုယ်အပြစ်တို့ကို ဝန်ချတောင်းပန်လျှင် ဘုရားသခင်သည် သစ္စာရှိ၍ တရားမျှတတော်မူသဖြင့် ငါတို့ကို ခွင့်လွှတ်တော်မူလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့အား လွန်ကျူးခဲ့သောဒုစရိုက်အပြစ်များမှ သန့်ရှင်းစင်ကြယ်စေတော်မူလိမ့်မည်။ ¹⁰ ဒုစရိုက်ကို မပြုပြီဟု ငါတို့ဆိုလျှင် ဘုရားသခင်အား မုသာသုံးသောသူဟု ပြောခြင်းဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်၏စစ်မှန်သောသွန်သင်ခြင်းကို လက်မခံခြင်းဖြစ်၏။

ယေရှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏မစသျှဖြစ်သည်

2 ချစ်သားတို့၊ သင်တို့သည် ဒုစရိုက်မပြုရန် ဤစာကို ငါရေးခြင်းဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း တစုံတယောက်သောသူသည် ဒုစရိုက်ကို ပြုမိလျှင် ငါတို့ကိုမစရန် ယေရှုခရစ်ရှိ၏။

သူသည် ဖြောင့်မတ်သောသူ ဖြစ်တော်မူ၏။
ယေရှုသည် အဘဘုရားသခင်၏ရှေ့တော်၌
ငါတို့ကိုယ်စား စကားပြောတော်မူ၏။² ငါတို့၏
အပြစ်များ သယ်ဆောင်ရာ လမ်းသည် ယေရှု
ဖြစ်တော်မူ၏။ လူသားအားလုံး၏အပြစ်များ
သယ်ဆောင်သွားနိုင်ရာလမ်းသည်လည်းယေရှု
ဖြစ်တော်မူ၏။

³ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသမျှကို
နာခံလျှင် ဘုရားသခင်ကို အမှန်ပင်သိမြဲဟု ယုံ
ကြည်နိုင်၏။⁴ လူတစ်ယောက်က ‘ငါသည်
ဘုရားသခင်ကိုသိသည်’ ဟုဆိုပြီး ဘုရားသခင်
၏ပညတ်တော်ကို မနာခံလျှင် ထိုသူသည် မှ
သာသုံးသောသူဖြစ်၏။ သမ္မာတရားသည် သူ
၌မရှိ။⁵ သို့သော်လည်း၊ လူတစ်ယောက်သည်
ဘုရားသခင်၏သွန်သင်ခြင်းကို လိုက်လျှောက်
လျှင် ဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာပန်းတိုင်
သည် ထိုသူ၌ ရောက်ရှိပြီ။ ငါတို့သည် ဘုရား
သခင်၏လမ်းတော်၌လျှောက်သွားနေကြောင်း
ဤနည်းဖြင့် သိရ၏။⁶ လူတစ်ယောက်သည်
ဘုရားသခင်၌ အသက်ရှင်သည် ဟု ပြောလျှင်
ထိုသူသည် ယေရှုအသက်ရှင်တော်မူသကဲ့သို့
အသက်ရှင်ရမည်။

**ယေရှုသည်သူတစ်ပါးကိုချစ်ရန် ငါတို့ကို
မိန့်မှာတော်မူ၏။**

⁷ ချစ်မိတ်ဆွေတို့၊ ငါသည် ပညတ်သစ်ကို
သင်တို့အား ရေးပေးခြင်းမဟုတ်။ ရှေးဦးစွာက
ပင် သင်တို့၌ ရှိထားသော ပညတ် နှင့်အတူပင်
ဖြစ်၏။ ဤပညတ်သည် သင်တို့ကြားခဲ့ပြီးသော
သွန်သင်မှုများဖြစ်၏။⁸ သို့သော်လည်း ဤ
ပညတ်ကို အသစ်သောပညတ်အဖြစ်လည်း ငါ
သည် သင်တို့အား ရေးထား၏။ ဤပညတ်
သည် မှန်ကန်၏။ ဤသမ္မာတရားကို ယေရှုနှင့်
သင်တို့၏အထဲတွင် တွေ့မြင်နိုင်၏။ မှောင်မိုက်
သည် ပျောက်လွင့်၍ အလင်းသည် ထွန်း
တောက်လျက်ရှိပြီ။

⁹ လူတစ်ယောက်က “ငါသည် အလင်း၌
ရှိသည်” ဟုဆိုပြီး မိမိညီ အစ်ကိုကိုမှန်းလျှင်

ထိုသူသည် မှောင်မိုက်၌ပင် ရှိသေး၏။¹⁰ မိမိညီ
အစ်ကိုကို ချစ်သောသူသည် အလင်း၌အသက်
ရှင်သဖြင့် ထိမိ၍လဲစရာအကြောင်းသည် ထို
သူ၌မရှိ။¹¹ သို့သော်လည်း ညီအစ်ကိုကို မှန်း
သောသူသည် မှောင်မိုက်၌ရှိ၏။ မှောင်မိုက်
၌လည်း အသက်ရှင်၏။ ထိုသူသည် မှောင်မိုက်
ကြောင့် သူ၏မျက်စိမမြင်နိုင်သဖြင့် အဘယ်ရပ်
သို့ သူသွားသည်ကို သူမသိ။

¹² ချစ်သားတို့၊ သင်တို့ထံသို့ ငါစာရေး
လိုက်ပါ၏။ သင်တို့၏အပြစ်များသည်
ခရစ် တော်အားဖြင့် ခွင့်လွှတ်ခြင်းခံရပြီ။

¹³ အဘတို့၊ သင်တို့သည် ရှေးဦးစွာကပင်
ရှိတော်မူသောသူကို သိသောကြောင်း
သင်တို့အား ငါရေး၍ ပေးလိုက်၏။ လူ
ပျိုတို့၊ သင်တို့သည် မာရ်နတ်ကို အောင်
သောကြောင့် သင်တို့အား ငါရေး၍ ပေး
လိုက်၏။

¹⁴ ချစ်သားတို့၊ သင်တို့သည် ခမည်းတော်
ကို သိသောကြောင့် သင်တို့အား ငါရေး
၍ ပေးလိုက်၏။ အဘတို့၊ သင်တို့သည်
ရှေးဦးစွာကပင်ရှိတော်မူသောသူကို သိ
သောကြောင့် သင်တို့အား ငါရေး၍ ပေး
ခဲ့ပြီ။ လူပျိုတို့၊ ဘုရားသခင်၏နှုတ်က
ပတ်တော်သည် သင်တို့၌ အသက်ရှင်၍
သင်တို့သည် မာရ်နတ်ကို အောင်မြင်ဖြစ်
သောကြောင့်၊ သင်တို့အား ငါရေး၍
ပေးခဲ့ပြီ။

¹⁵ လောကကို၎င်း၊ လောက၌ရှိသောအရာ
များကို၎င်း မချစ်ကြနှင့်။ လူတစ်ယောက်သည်
လောကကိုချစ်လျှင် ခမည်းတော်ကို ချစ်ချင်း
မေတ္တာမရှိ။¹⁶ လောက၌ရှိသမျှသောအရာ
တည်းဟူသော

ကိုယ်ကာယတပ်မက်ခြင်း၊

မျက်စိတပ်မက်ခြင်း၊

ငါတို့ပိုင်ဆိုင်သောလောကီစည်းစိမ်၌

ဝါကြွားခြင်းတို့သည်

ခမည်းတော်ထံမှမလာ။ ထိုအရာအားလုံး
သည် လောကမှလာ၏။¹⁷ လောကနှင့်လော

ကိတပ်မက်ခြင်းရှိသမျှတို့သည်ရွှေသွားပျောက် ကွယ်လိမ့်မည်။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်၏ အလိုတော်အတိုင်း ကျင့်သောသူသည် ထာဝရ အသက်ရှင်လိမ့်မည်။

ခရစ်တော်၏ရန်သူများနောက်သို့ မလိုက်ကြနှင့်။

¹⁸ချစ်သားတို့၊ နောက်ဆုံးသောကာလ သည် ရောက်လျီပြီ။ ခရစ်တော်၏ရန်သူသည် ရောက်လာပြီဟု သင်တို့ကြားရ၏။ ယခုပင် ခရစ်တော်၏ရန်သူအများ ရှိနေကြပြီ။ ထို ကြောင့်ယခုကာလသည် နောက်ဆုံးသောကာ လဖြစ်သည်ကို သိရ၏။ ¹⁹ငါတို့တွင် ခရစ်တော် ၏ရန် သူများရှိကြ၏။ သို့သော်လည်း၊ သူတို့ ထွက်သွားကြ၏။ အမှန်စင်စစ် ထိုအရာသည် ငါတို့နှင့်မစပ်ဆိုင်ကြ။ သူတို့သည် ငါတို့စပ်ဆိုင် လျှင် ငါတို့နှင့်အတူ ရှိနေကြလိမ့်မည်။ ထိုသူတို့ အပေါင်းတို့သည် ငါတို့နှင့်မစပ်ဆိုင်ကြောင်း ဤ အရာက ထင်ရှား၏။

²⁰သန့်ရှင်းသောသူ ပေးတော်မူသောဆု ကျေးဇူးသည် သင်တို့၌ရှိ၏။ ထိုကြောင့် သမ္မာ တရားကို သိကြ၏။ ²¹ငါသည် အဘယ်ကြောင့် သင်တို့ထံသို့ စာရေးသနည်း။ သင်တို့သည် သမ္မာတရားကို မသိသောကြောင့် ငါရေး၍ ပေးလိုက်သည် မဟုတ်။ သို့သော်လည်း သင် တို့သည် သမ္မာတရားကို သိသောကြောင့် ငါ စာရေးရခြင်းဖြစ်၏။ ဤသမ္မာတရားမှ အဘယ် မုသာမျှ ထွက်မလာသည်ကို သင်တို့သိကြ၏။

²²အဘယ်သူသည် မုသာသုံးသောသူဖြစ် သနည်း။ ယေရှုသည် ခရစ်တော်မဟုတ်ဟုဆို သောသူသည် မုသာသုံးသောသူဖြစ်၏။ ခမည်း တော်နှင့်သားတော်ကို လက်မခံသောသူသည် ခရစ်တော်၏ရန်သူဖြစ်၏။ ²³သားတော်ကို မယုံ ကြည်သောသူသည် ခမည်းတော်ကိုမသိ။ သို့ သော်လည်း သားတော်ကိုလက်ခံသောသူ သည် ခမည်းတော်ကိုလည်း ရရှိ၏။

²⁴သင်တို့သည် ရှေးဦးစွာကပင် ရရှိသော သွန်သင်ခြင်းကိုဆက်လက်၍ လိုက်နာရန် သတိ

ရှိကြလော့။ ထိုသွန်သင်ခြင်းနှင့် ဆက်လက်ရှိ နေလျှင်သားတော်နှင့် ခမည်းတော်နှင့်အတူ ရှိ နေလိမ့်မည်။ ²⁵သားတော်သည် ငါတို့အား ပေး တော်မူသောဂတိတော်မူကား၊ ထာဝရအ သက်ကို ဝန်ခံတော်မူသောဂတိတော်ဖြစ်၏။

²⁶သင်တို့ကိုမှားသောလမ်းသို့ သွေးဆောင် သောသူတို့၏အကြောင်းကို ဤသို့ ငါရေးလိုက် ၏။ ²⁷ခရစ်တော်သည် သင်တို့အား ထူးခြား သောဆုကျေးဇူးကို ပေးတော်မူ၏။ ထိုကျေးဇူး သည် သင်တို့နှင့်အတူ ယခုပင် ရှိနေ၏။ ထို ကြောင့် သင်တို့ကို သွန်သင်ရန် အဘယ်သူမျှ သင်တို့၌ မလိုအပ်။ ကိုယ်တော်ပေးတော်မူ သောဆုကျေးဇူးသည် သင်တို့အား ခပ်သိမ်း သောအရာကို သွန်သင်ပေး၏။ ဤဆုကျေးဇူး သည် အမှန်ဖြစ်ပြီး အတုအယောင်မဟုတ်။ ထို ကြောင့် ခရစ်တော်၏ဆုကျေးဇူးသည် သင်တို့ အား သွန်သင်သကဲ့သို့ခရစ်တော်၌ ဆက်လက် အသက်ရှင်ကြလော့။

²⁸ချစ်သားတို့၊ ခရစ်တော်သည် ပြန်လည် ကြွလာတော်မူသောအခါ၊ ငါတို့သည် ရှေ့တော် ၌ ယုံကြည်စိတ်ချ၍ ရှက်ကြောက်ခြင်းနှင့် ကင်း လွတ်မည်အကြောင်း ခရစ်တော်၌ အသက်ရှင် ကြလော့။ ²⁹ခရစ်တော်သည် ပြောမတ်တော် မူသည်ဟု သင်တို့သိကြ၏။ ထိုကြောင့် ပြောင့် မတ်ခြင်းကို ပြုသောသူအပေါင်းတို့သည် ဘုရား ၏သားသမီးများဖြစ်သည်ဟု သင်တို့သိကြ၏။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏သားများ ဖြစ်ကြသည်

3 ငါတို့သည် ဘုရားသခင်၏သားသမီးတို့ဟု ခေါ်ဝေါ်ခြင်းကိုခံရမည်အကြောင်း၊ ခမည်း တော်သည် ငါတို့ကို အဘယ်မျှလောက် ချစ် တော်မူသည်ကို ကြည့်ရှုဆင်ခြင်ကြလော့။ ငါ တို့သည်လည်း အမှန်စင်စစ် ဘုရားသခင်၏ သားသမီးများဖြစ်ကြ၏။ သို့သော်လည်း လော ကီသားတို့သည် ကိုယ်တော်ကို မသိသော ကြောင့် ငါတို့သည် ဘုရားသခင်၏သားသမီး များ ဖြစ်ကြောင်းကို နားမလည်ကြ။ ²ချစ်မိတ်

ဆွေတို့ ယခုတွင် ငါတို့သည် ဘုရား၏သားသမီးများ ဖြစ်ကြ၏။ နောင်ကာလတွင် အဘယ်သို့ ဖြစ်လာမည်ကို ငါတို့အား မပြုရသေး။ သို့သော်လည်း၊ ငါတို့သည် ခရစ်တော်ကို မြင်သောအခါ၊ ကိုယ်တော်နှင့်တူကြလိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ ကိုယ်တော်ဖြစ်တော်မူသည် အတိုင်း ငါတို့သည် မြင်ရလိမ့်မည်။³ ခရစ်တော်သည် သန့်ရှင်းတော်မူ၏။ ထိုသို့မျှော်လင့်သောသူတို့သည် ကိုယ်တော်သန့်ရှင်းတော်မူသည်နည်းတူ ကိုယ်ကိုယ် သန့်ရှင်းစေ၏။

⁴လူတစ်ယောက်သည် ဒုစရိုက်ကို ပြုလျှင် ပညတ်တော်ကို လွန်ကျူး၏။ ဒုစရိုက်ပြုခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်ကို လွန်ကျူးခြင်းဖြစ်၏။⁵ လူတို့၏အပြစ်ကို သယ်ဆောင်ရန် ခရစ်တော်ကြွလာသည်ဟု သင်တို့သိကြ၏။ ခရစ်တော်၌ အပြစ်တစ်ခုတစ်ရာမျှမရှိ။⁶ ထို့ကြောင့် ခရစ်တော်နှင့် အသက်ရှင်သောသူတို့သည် ဒုစရိုက်ကို ဆက်မပြုတတ်။ ဒုစရိုက်ကို ဆက်လုပ်သောသူသည် ခရစ်တော်ကို အမှန်ပင်မသိမမြင်ရသေး။

⁷ချစ်သားတို့၊ သင်တို့ကို အဘယ်သူမျှ မလှည့်ဖြားစေနှင့်။ ကောင်းပြောင့်မတ်ခြင်းတရားကိုကျင့်သောသူသည် ကိုယ်တော်ပြောင့်မတ်တော်မူသည်နည်းတူ ပြောင့်မတ်ခြင်းရှိ၏။⁸ ဒုစရိုက်ကို ပြုသောသူသည် မာရ်နတ်နှင့်စပ်ဆိုင်၏။ မာရ်နတ်သည် ရှေးဦးစွာကပင် ဒုစရိုက်ကိုပြု၏။ ဘုရားသခင်၏သားတော်သည် မာရ်နတ်၏လုပ်ဆောင်မှုများကို ဖျက်ဆီးရန် ကြွလာခြင်းဖြစ်၏။

⁹ဘုရားသခင်သည် လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကို သူ၏သားဖြစ်စေတော်မူလျှင် ထိုသူသည် ဒုစရိုက်ကို ဆက်လက်၍ မပြုတတ်။ အဘယ်ကြောင့်နည်းဟူမူကား၊ ဘုရားသခင် ပေးတော်မူသော အသက်တာသစ်သည် ထိုသူ၌ရှိသောကြောင့်ဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် ထိုသူသည် ဒုစရိုက်ကို ဆက်လုပ်နိုင်စွမ်းမရှိ။ အကြောင်းမူကား၊ ဘုရားသခင်၏သားဖြစ်လာသောကြောင့် ဖြစ်၏။¹⁰ ထို့အပြင် အဘယ်သူတို့သည် ဘုရား

သခင်၏သားသမီးတို့ဖြစ်၍ အဘယ်သူတို့သည် မာရ်နတ်၏သားသမီးတို့ဖြစ်သည်ကိုလည်း သင်တို့သိနိုင်၏။ မှန်သောအမှုတို့ကို မပြုသောသူတို့သည် ဘုရားသခင်၏သားသမီးမဟုတ်။ မိမိညီအစ်ကိုကို မချစ်သောသူသည်လည်း ဘုရားသခင်၏သားမဟုတ်။

ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးကိုတစ်ဦးချစ်ရမည်

¹¹ ကျွန်ုပ်သွန်သင်ခြင်းသည် ရှေးဦးစွာကပင် သင်တို့ကြားရသော သွန်သင်ခြင်းဖြစ်၏။ ငါတို့သည် အချင်းချင်းချစ်ရမည်။¹² မာရ်နတ်နှင့် ဆိုင်သောကာကွန်နက်သို့ မဖြစ်ကြနှင့်။ ကာကွန်သည် သူ၏ညီအာဗေလကို သတ်၏။ အဘယ်ကြောင့် ကာကွန်သည် သူ၏ညီကိုသတ်သနည်း။ အကြောင်းမူကား၊ ကာကွန်ပြုသောအရာမျိုးသည် ဆိုးယုတ်၍ သူ၏အာဗေလပြုသောအရာတို့သည် ကောင်း၏။

¹³ ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့၊ လောက၌ရှိသော လူတို့သည် သင်တို့ကို မှန်းလျှင် မအံ့သြကြနှင့်။¹⁴ ငါတို့သည် သေခြင်းမှလွတ်မြောက်၍ အသက်ရှင်ခြင်းသို့ ကူးပြောင်းသည်ကို သိကြ၏။ ငါတို့သည် ခရစ်တော်၌ရှိသော ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့ကို ချစ်သောကြောင့် သိ၏။ မိမိညီအစ်ကိုမောင်နှမကို မချစ်သောသူသည် သေခြင်း၌သာ ရှိသေး၏။¹⁵ မိမိညီအစ်ကိုကို မှန်းသောသူတိုင်းသည် လူ့အသက်ကိုသတ်သူ ဖြစ်၏။ လူ့အသက်ကိုသတ်သူသည် ထာဝရအသက်ကို မရရှိကြောင်း သင်တို့သိ၏။¹⁶ ခရစ်တော်သည် ငါတို့အတွက် မိမိအသက်ကို ပေးတော်မူသည်အရာကို ထောက်၍ ငါတို့သည် စစ်မှန်သော ချစ်ချင်းမေတ္တာကို သိမှတ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် ခရစ်တော်၌ရှိသော ငါတို့ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့အတွက် ငါတို့၏အသက်ကို ပေးသင့်၏။¹⁷ ကြွယ်ဝချမ်းသာသော ယုံကြည်သူတစ်ယောက်သည် သူ၏လိုအပ်မှုအားလုံး ပြည့်စုံပြီဟု ဆိုကြပေအံ့။ ခရစ်တော်၌ ညီအစ်ကိုသည် ဆင်းရဲနေ၏။ ထိုကြွယ်ဝချမ်းသာသောယုံကြည်သူသည် ဆင်းရဲသောညီအစ်ကိုကို မကူညီဘဲနေလျှင် ထိုသူ၌

ဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်သည် အဘယ်သို့ တည်မည်နည်း။¹⁸ ချစ်သားတို့၊ ငါတို့၏ချစ်ချင်းသည် အပြောသက်သက်သာ မဖြစ်သင့်။ ငါတို့၏ချစ်ချင်းသည် စစ်မှန်သောချစ်ချင်းဖြစ်ရမည်။ ငါတို့၏အလုပ်နှင့် ချစ်ချင်းကိုပြသရန် လိုအပ်ပေ၏။

¹⁹⁻²⁰ ဤနည်းဖြင့် ငါတို့သည်ကိုယ်တိုင်သမ္မာတရားနှင့် စပ်ဆိုင်သည်ကို သိ၍ ငါတို့၏စိတ်နှလုံးသည် အပြစ်တစ်စုံတစ်ရာလုပ်ခြင်းကြောင့်၊ ကိုယ်ကိုအပြစ်တင်သောအခါ ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ငါတို့၏စိတ်နှလုံးကို သက်သာစေတော်မူလိမ့်မည်။ အဘယ်ကြောင့်နည်းဟူမူကား၊ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့၏စိတ်နှလုံးထက် သာ၍ကြီးမြတ်၏။ ဘုရားသခင်သည် အရာခပ်သိမ်းကိုသိတော်မူ၏။

²¹ ချစ်မိတ်ဆွေတို့၊ ငါတို့သည် အမှားပြုသည်ဟု ကိုယ်ကိုမထင်လျှင် ဘုရားသခင်ထံတော်သို့ လာသောအခါ ကြောက်ရွံ့ခြင်းမရှိကြ။

²² ဘုရားသခင်သည် ငါတို့၏တောင်းလျှောက်သောအရာအားလုံးကို ပေးတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်၏ ပညတ်တော်များကိုနာခံပြီး ဘုရားသခင်နှစ်သက်သောအရာကို ပြုသောကြောင့် ဤအရာများကို ငါတို့ရရှိ၏။²³ ဘုရားသခင်၏ ပညတ်တော်ဟူမူကား၊ သားတော်ယေရှုခရစ်တော်ကိုယုံကြည်ပြီး အချင်းချင်းချစ်ရမည်ဟူသောပညတ်တော်ဖြစ်၏။²⁴ ဘုရားသခင်၏ ပညတ်တော်ကို နာခံသောသူသည် ဘုရား၌ အသက်ရှင်၏။ ထိုသူ၌လည်း ဘုရားသခင်သည် အသက်ရှင်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့၌ အသက်ရှင်သည်ကို အဘယ်သို့သိနိုင်မည်နည်း။ ဘုရားသခင်ပေးတော်မူသောဝိညာဉ်တော်ကြောင့် ငါတို့သိကြ၏။

ယောဟန်က မိစ္ဆာပရောဖတ်အကြောင်း သတိပေးခြင်း

4 ချစ်မိတ်ဆွေတို့၊ ဤလောက၌ မိစ္ဆာပရောဖတ်များစွာရှိ၏။ ထို့ကြောင့်ခပ်သိမ်းသော စိတ်ဝိညာဉ်တို့ကို မယုံကြည်နှင့်။ သို့သော်လည်း

ဘုရားသခင်မှ လာသောဝိညာဉ်ဟုတ်မဟုတ်ကို စုံစမ်းကြလော့။² ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်ကို ဤကဲ့သို့ သိနိုင်၏။ “ယေရှုခရစ်သည် လူဇာတိအားဖြင့်ကြွလာတော်မူသည်”ကို ပြောဆိုသော ဝိညာဉ်သည် ဘုရားသခင်ထံတော်မှလာ၏။³ ယေရှုသည် ခရစ်တော်မဟုတ်ဟု ဝိညာဉ်တစ်စုံတစ်ရာသည် ပြောဆိုနေလျှင် ထိုဝိညာဉ်သည် ဘုရားသခင်ထံမှ လာသည်မဟုတ်၊ ထိုဝိညာဉ်သည် ခရစ်တော်၏ရန်သူထံမှ ဖြစ်၏။ ထိုဝိညာဉ် ရောက်လာမည်ကို သင်တို့ကြားခဲ့ပြီး ယခုပင် ဤလောက၌ရှိနေပြီ။

⁴ ချစ်သားတို့၊ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် စပ်ဆိုင်ကြ၏။ ထိုကြောင့် သူတို့ကိုလည်း အောင်ကြပြီ။ အကြောင်းမူကား၊ သင်နှင့်အတူ ရှိသောသူသည် လောကဘက်၌ ရှိသောသူထက် သာ၍ကြီးသောကြောင့်ဖြစ်၏။⁵ ထိုမိစ္ဆာဆရာတို့သည် လောကနှင့်စပ်ဆိုင်၏။ ထို့ကြောင့် သူတို့ပြောသောစကားများသည် လောကမှ လာ၏။ လောကီသားတို့ကလည်း သူတို့ပြောသမျှကိုနားထောင်ကြ၏။⁶ သို့သော်လည်း ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ထံတော်မှ ဖြစ်ကြ၏။ ထိုကြောင့် ဘုရားသခင်ကို သိသောသူတို့သည် ငါတို့စကားကို နားထောင်တတ်ကြပြီး ဘုရားသခင်နှင့် မစပ်ဆိုင်သောသူသည် ငါတို့စကားကို နားမထောင်တတ်။ ဤနည်းအားဖြင့် သမ္မာတရားဝိညာဉ်နှင့် မိစ္ဆာဝိညာဉ်ကို ခွဲခြားသိနိုင်၏။

ဘုရားသခင်ထံမှလာသောချစ်ခြင်းမေတ္တာ

⁷ ငါချစ်မိတ်ဆွေတို့၊ ငါတို့သည် အချင်းချင်း ချစ်သင့်၏။ အကြောင်းမူကား ချစ်ချင်းမေတ္တာသည် ဘုရားသခင်ထံတော်မှလာ၏။ ချစ်ခြင်းမေတ္တာရှိသောသူသည် ဘုရားသခင်ဖြစ်ဖွားစေတော်မူသောသူဖြစ်၏။ ဘုရားသခင်ကို သိသောသူလည်း ဖြစ်၏။⁸ ချစ်ခြင်းမေတ္တာမရှိသောသူသည် ဘုရားသခင်ကိုမသိ။ အကြောင်းမူကား ဘုရားသခင်သည် ချစ်ချင်းမေတ္တာဖြစ်တော်မူ၏။⁹ ဘုရားသခင်သည် ဤကဲ့သို့အား

ဖြင့် ငါတို့ကိုချစ်ကြောင်း ထင်ရှားစေတော်မူ၏။ သူ၏အသက်ကို ပေးဆပ်ရန်အတွက် ဘုရားသခင်သည် သူ့၌တစ်ပါးတည်းသောသားတော်ကို လောကသို့ စေလွှတ်တော်မူ၏။¹⁰ စစ်မှန်သောမေတ္တာသည် ဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်ဖြစ်၏။ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ကို ချစ်သည်မဟုတ်။ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့ကို ချစ်၍ ငါတို့၏အပြစ်ကို ယူဆောင်သွားရန် သားတော်ကို စေလွှတ်တော်မူ၏။ ဤအရာသည် ချစ်ချင်းမေတ္တာဖြစ်၏။

¹¹ဘုရားသခင်သည် ငါတို့ကို ဤမျှလောက် ချစ်တော်မူသည်မှန်လျှင် ငါတို့သည်လည်း အချင်းချင်း ချစ်ရမည်။¹² ဘုရားသခင်ကို အဘယ်သူကမျှ မမြင်စဘူး။ သို့သော်လည်း ငါတို့သည်အချင်းချင်းချစ်ကြလျှင်ဘုရားသခင်သည် ငါတို့၌အသက်ရှင်တော်မူ၏။ ငါတို့သည် အချင်းချင်းချစ်ကြသောအခါ ဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာပန်းတိုင်သည် ငါတို့၌ရောက်ရှိ၏။

¹³ငါတို့သည် ဘုရားသခင်၌ အသက်ရှင်၍ ဘုရားသခင်၏ချစ်ချင်းမေတ္တာတော်သည် ငါတို့၌ အသက်ရှင်ကြောင်း ငါတို့သိကြ၏။ အကြောင်းမူကား ဘုရားသခင်သည်မိမိ၏ဝိညာဉ်တော်ကို ငါတို့အား ပေးတော်မူ၏။¹⁴ ဤလောကကို ကယ်တင်ရန် ခမည်းတော်သည် သားတော်ကိုစေလွှတ်တော်မူကြောင်း ငါတို့သိမြင်ကြပြီ။ ထိုအကြောင်းကြောင့် ယခုတွင် ငါတို့သည် လူတို့ကို ဟောပြောကြ၏။¹⁵ လူတစ်ယောက်က “ငါသည် ယေရှုကို ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်ကြောင်းယုံကြည်သည်” ဟုပြောလျှင် ထိုသူ၌ ဘုရားသခင်အသက်ရှင်တော်မူ၏။ ထိုသူသည်လည်း ဘုရားသခင်၌အသက်ရှင်လျက်နေ၏။¹⁶ ထို့ကြောင့်ငါတို့ကို ချစ်သော ဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်ကို ငါတို့သိကြ၏။ ထိုမေတ္တာကို ငါတို့ယုံကြည်ကြ၏။

ဘုရားသခင်သည် ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြစ်တော်မူ၏။ ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့်အသက်ရှင်သောသူသည် ဘုရားသခင်နှင့်အသက်ရှင်၏။ ဘုရားသခင်သည်လည်း ထိုသူ၌အသက်ရှင်တော်မူ

၏။¹⁷ ဘုရားသခင်၏မေတ္တာသည် ငါတို့၌ပြည့်စုံနေလျှင် ဘုရားသခင်စီရင်တော်မူမည့်နေ့ရက်တွင် ငါတို့သည် ကြောက်ရွံ့ခြင်းနှင့်ကင်းလွတ်လိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ ဤလောက၌ ငါတို့သည် သူနှင့်တူသောကြောင့် ဖြစ်၏။¹⁸ ဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာရှိသော အရပ်တွင် ကြောက်ရွံ့ခြင်းမရှိ။ အကြောင်းမူကား၊ ဘုရားသခင်၏ ပြည့်စုံသောချစ်ခြင်း မေတ္တာသည် ကြောက်ရွံ့ခြင်းကို ဖယ်ရှားတတ်၏။ ဘုရားသခင်၏စီရင်အပြစ်ပေးမှုသည် လူတို့ကို ကြောက်ရွံ့စေ၏။ ထို့ကြောင့် ကြောက်ရွံ့တတ်သောသူ၌ဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်သည် ပြည့်စုံခြင်းမရှိ။

¹⁹ဘုရားသခင်သည် ငါတို့ကို ရှေးဦးစွာချစ်တော်မူသောကြောင့် ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ကို ချစ်ကြ၏။²⁰ လူတစ်ယောက်က ငါသည် ဘုရားသခင်ကို ချစ်သည်ဟု ပြောပြီး မိမိညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့ကို မုန်းလျှင် ထိုသူသည် မုသာသုံးသောသူ ဖြစ်၏။ မိမိမြင်ရသောမိမိညီအစ်ကိုကို မချစ်သောသူသည် မမြင်နိုင်သော ဘုရားသခင်ကို မချစ်နိုင်။²¹ ဘုရားသခင်ကို ချစ်သောသူသည် မိမိညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့ကိုလည်း ချစ်ရမည်ဟု ဘုရားသခင်သည် ဤပညတ်ကို ပေးထားတော်မူ၏။

လောကကို အောင်မြင်သောဘုရားသခင်၏သားသမီးများ

5 ယေရှုသည် ခရစ်တော်ဖြစ်တော်မူသည်ဟု ယုံကြည်သောသူတို့သည် ဘုရားသခင်၏ သားသမီးများ ဖြစ်ကြ၏။ ခမည်းတော်ကို ချစ်သောသူသည် ခမည်းတော်၏သားသမီးတို့ကိုလည်း ချစ်တတ်၏။² ငါတို့သည် ဘုရားသခင်၏သားသမီးတို့ကို ချစ်ကြသည်ကို အဘယ်သို့ သိနိုင်မည်နည်း။ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ကို ချစ်၍ ပညတ်တော်တို့ကို နာခံသောအားဖြင့် သိနိုင်၏။³ ဘုရားသခင်ကို ချစ်ချင်းသည် ပညတ်တော်တို့ကို နာခံခြင်းဖြစ်၏။ ဘုရား

သခင်၏ပညတ်တော်တို့သည် ငါတို့အတွက် ခံယဉ်းသည်မဟုတ်။⁴ ဘုရားသခင်၏သားမှန် သမျှသည် လောကကို အောင်တတ်၏။ လောကကို အောင်နိုင်သောအကြောင်းအရာသည် ငါတို့၏ယုံကြည်ခြင်း ဖြစ်၏။⁵ ထို့ကြောင့် လောကကို အောင်နိုင်သောသူသည် အဘယ်သူနည်း။ ယေရှုသည် ဘုရားသခင်၏သားတော် ဖြစ်သည်ကို ယုံကြည်သောသူသာလျှင် လောကကို အောင်နိုင်၏။

ဘုရားသခင်သည်မိမိ၏သားတော်အကြောင်းကို ငါတို့အား ပြောတော်မူ၏

⁶ယေရှုခရစ်တော်သည် ရေနှင့်အသွေးဖြင့် ကြွလာတော်မူသောသူဖြစ်၏။ ယေရှုသည် ရေအားဖြင့်သာ ကြွလာတော်မူသည် မဟုတ်။ ယေရှုသည် ရေနှင့်သွေးနှစ်ခုစလုံးဖြင့် ကြွလာတော်မူ၏။ ဝိညာဉ်တော်ကလည်း မှန်ကန်ကြောင်း မိန့်တော်မူ၏။ ဝိညာဉ်တော်သည် သမ္မာတရားဖြစ်၏။⁷ ထို့ကြောင့် ယေရှုအကြောင်းကို သက်သေခံသောသူသုံးပါးရှိ၏။⁸ ဝိညာဉ်တော်တစ်ပါး၊ ရေတစ်ပါးနှင့် အသွေးတစ်ပါးတို့ ဖြစ်၏။ ဤသက်သေခံသုံးပါးသည်လည်း သက်သေခံတော်မူ၏။⁹ ငါတို့သည် လူ၏သက်သေကို ယုံလျှင်ဘုရားသခင်၏သက်သေတော်သည် သာ၍ကြီးမြတ်တော်မူ၏။ ဤအရာကား ဘုရားသခင်သည် မိမိ၏သားတော်အကြောင်း သက်သေခံတော်မူသောအရာဖြစ်၏။¹⁰ ဘုရားသခင်၏သားတော်ကို ယုံကြည်သောသူသည် ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသော သမ္မာတရားကိုရရှိ၏။ ဘုရားသခင်ကို မယုံကြည်သောသူသည် ဘုရားသခင်အား မုသာသုံးသောသူဖြစ်စေ၏။ အဘယ်ကြောင်းနည်း ဟူမူကား၊ ဘုရားသခင်သည် မိမိသားတော်အကြောင်းမှာ သက်သေခံတော်မူသော စကားတော်ကို ထိုသူသည် မယုံသောကြောင့် ဖြစ်၏။¹¹ ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသည်ကား ဘုရားသခင်သည် ငါတို့ကို ထာဝရအသက်ပေးတော်မူ၏။ ထိုထာဝရအသက်သည် သား

တော်၌ရှိ၏။¹² သားတော်ကို ရသောသူသည် စစ်မှန်သောအသက်ကိုရ၏။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်၏သားတော်ကို မရသောသူသည် အသက်ကိုမရ။

ကျွန်ုပ်တို့ထာဝရအသက်ကို ယခုရကြိ

¹³ဘုရားသခင်၏သားတော်ကို ယုံကြည်သောသူတို့အတွက် ဤစာကို ငါရေး၏။ သင်တို့သည် ယခုတွင် ထာဝရအသက်ရသည်ကို သိရန်ငါရေးခြင်းဖြစ်၏။¹⁴ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ထံတော်သို့ သံသယမရှိဘဲလာနိုင်၏။ ဤအရာ၏အဓိပ္ပာယ်မှာ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ကို တောင်းသောအခါ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်နှင့်ညီသောအရာများဖြစ်လျှင် ငါတို့၏တောင်းသမျှကို ဘုရားသခင်နားညောင်းတော်မူ၏။¹⁵ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့တောင်းသောအခါ တိုင်းတွင် နားညောင်းတော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် အထံတော်၌ တောင်းသမျှကို ရမည်ဟု ငါတို့သိကြ၏။

¹⁶တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူသည် ခရစ်တော်၌ မိမိညီအစ်ကို သို့မဟုတ် မောင်နှမချင်း အပြစ်ပြုမိပြီး သေခြင်းသို့ ပို့ဆောင်ခြင်း မပြုသောဒုစရိုက်အပြစ်ကို မြင်လျှင် သူသည် ထိုအပြစ်ပြုမိသောညီအစ်ကို သို့မဟုတ် မောင်နှမအတွက် ဆုတောင်းပေးသင့်၏။ သို့ဖြစ်လျှင် ဘုရားသခင်သည် ထိုညီအစ်ကို သို့မဟုတ် မောင်နှမအား အသက်ကို ပေးတော်မူလိမ့်မည်။ ငါသည် သေခြင်းသို့ မပို့ဆောင်သောအပြစ်ဒုစရိုက်များအကြောင်းကို ပြောခြင်းဖြစ်၏။ သေခြင်းသို့ ပို့ဆောင်သောဒုစရိုက်လည်းရှိ၏။ ထိုကဲ့သို့ သောအပြစ်ဒုစရိုက်အတွက် ဆုတောင်းပေးရမည်ဟု ငါမဆို။¹⁷ အမှားပြုလုပ် ခြင်းမှန်သမျှသည် အပြစ်ဒုစရိုက်ဖြစ်၏။ သေခြင်းသို့မပို့ဆောင်သောဒုစရိုက်ရှိ၏။

¹⁸ဘုရားသခင်၏သားဖြစ်သမျှသော သူတို့သည် ဒုစရိုက်မပြုတတ်သည်ကို ငါတို့သိကြ၏။ ဘုရားသခင်၏သားတော်သည် ထိုသူကို လုံခြုံစွာထိန်းသိမ်းတော်မူ၏။ မာရ်နတ်သည် ထိုသူ

ကို မထိခိုက်နိုင်။ ¹⁹ ငါတို့သည် ဘုရားသခင် နှင့်စပ်ဆိုင်သည်ကို ငါတို့သိကြ၏။ သို့သော် မာရ်နတ်သည် လောကကို ထိန်းချုပ်ထား၏။ ²⁰ ဘုရားသခင်၏သားတော်သည် ကြွလာ တော်မူသည်ကို ငါတို့သိ၏။ ငါတို့သည် သမ္မာတရားဖြစ်တော်မူသော ဘုရားသခင်ကို သိနိုင်မည်အကြောင်း၊ သားတော်သည် ငါတို့

ကို နားလည်နိုင်သောဉာဏ်ကို ပေးတော်မူ၏။ ယခုတွင် ငါတို့သည် သမ္မာတရားဖြစ်တော်မူ သော ဘုရားသခင်နှင့် သူ၏သားတော်၌ အ သက်ရှင်လျက်ရှိ၏။ ထိုသူသည် စစ်မှန်သော ဘုရားသခင်ဖြစ်ပြီး ထာဝရအသက်လည်း ဖြစ် တော်မူ၏။ ²¹ ထိုကြောင့် ချစ်သားတို့ ဘုရားအ ရုပ်တုဆင်းတုကိုရှောင်ကြဉ်ကြလော့။

License Agreement for Bible Texts

World Bible Translation Center

Last Updated: September 21, 2006

Copyright © 2006 by World Bible Translation Center

All rights reserved.

These Scriptures:

- Are copyrighted by World Bible Translation Center.
- Are not public domain.
- May not be altered or modified in any form.
- May not be sold or offered for sale in any form.
- May not be used for commercial purposes (including, but not limited to, use in advertising or Web banners used for the purpose of selling online ad space).
- May be distributed without modification in electronic form for non-commercial use. However, they may not be hosted on any kind of server (including a Web or ftp server) without written permission. A copy of this license (without modification) must also be included.
- May be quoted for any purpose, up to 1,000 verses, without written permission. However, the extent of quotation must not comprise a complete book nor should it amount to more than 50% of the work in which it is quoted. A copyright notice must appear on the title or copyright page using this pattern: "Taken from the HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™ © 2006 by World Bible Translation Center, Inc. and used by permission." If the text quoted is from one of WBTC's non-English versions, the printed title of the actual text quoted will be substituted for "HOLY BIBLE: EASY-TO-READ VERSION™." The copyright notice must appear in English or be translated into another language. When quotations from WBTC's text are used in non-saleable media, such as church bulletins, orders of service, posters, transparencies or similar media, a complete copyright notice is not required, but the initials of the version (such as "ERV" for the Easy-to-Read Version™ in English) must appear at the end of each quotation.

Any use of these Scriptures other than those listed above is prohibited. For additional rights and permission for usage, such as the use of WBTC's text on a Web site, or for clarification of any of the above, please contact World Bible Translation Center in writing or by email at distribution@wbtc.com.

World Bible Translation Center

P.O. Box 820648

Fort Worth, Texas 76182, USA

Telephone: 1-817-595-1664

Toll-Free in US: 1-888-54-BIBLE

E-mail: info@wbtc.com

WBTC's web site – World Bible Translation Center's web site: <http://www.wbtc.org>

Order online – To order a copy of our texts online, go to: <http://www.wbtc.org>

Current license agreement – This license is subject to change without notice. The current license can be found at: <http://www.wbtc.org/downloads/biblelicense.htm>

Trouble viewing this file – If the text in this document does not display correctly, use Adobe Acrobat Reader 5.0 or higher. Download Adobe Acrobat Reader from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/readstep2.html>

Viewing Chinese or Korean PDFs – To view the Chinese or Korean PDFs, it may be necessary to download the Chinese Simplified or Korean font pack from Adobe. Download the font packs from: <http://www.adobe.com/products/acrobat/acrrasianfontpack.html>